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Zápis 2. zasedání Řídícího výboru MAP III Jablonecko 

 

Datum konání: Čtvrtek 15. 12. 2022 od 10.00 hod. 
Místo konání: ZUŠ Jablonec nad Nisou, Podhorská 47, Jablonec nad Nisou 
Program: 

1. Informace o realizaci MAP III (Mgr. Martin Jeništa) 

2. Evaluační plán MAP III (Mgr. Jana Švehlová) 

3. Aktualizace SR MAP III (Mgr. Jan Purchard) 

4. Příklady dobré praxe (Mgr. Vít Rakušan) 

5. Závěr, diskuse 

 

Pan ředitel ZUŠ Mgr. Rakušan přivítal všechny přítomné členy ŘV v prostorách školy. Paní 

Švehlová zahájila jednání ŘV 

Členové ŘV schválili program jednání. 

Ad 1) Mgr. Jeništa seznámil členy ŘV s průběhem realizace projektu v období od 10/22 do 

12/22. Informoval o realizaci seminářů pro ředitele školských zařízení. Zároveň předložil 

harmonogram dalších seminářů, které podporují akční plánování na školách. 

Ad 2) Mgr. Švehlová představila Evaluační plán projektu, který byl zaslán členům ŘV společně 

s pozvánkou. ŘV schválil předložený Evaluační plán. 

Ad 3) Mgr. Purchard seznámil členy ŘV s aktualizovaným seznamem investičních priorit. 

Aktualizace probíhala o 10/22 do 12/22. Osloveni byli všichni zřizovatelé školských zařízení 

v území ORP. Pan ředitel Rakušan sdělil, že se objevila nová skutečnost a ZUŠ by měla zájem 

zařadit do aktualizace nový záměr. Bohužel tento záměr ještě není projednán se 

zřizovatelem ZUŠ. Členové ŘV se shodli, že odložení hlasování – souhlasu s aktualizací SR na 

01/23. Záměr ZUŠ musí být projednán se zřizovatelem a zapsán do seznamu investičních 

záměrů nejpozději do 15. 1. 2023, tak aby mohl být schválen formou per rollam k 31. 1. 

2023. ŘV odložil schválení SR na měsíc leden 2023. Uložil paní Švehlové, aby hlasování per 

rollam bylo uskutečněno nejpozději k 31. 1. 2023. 
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Ad 4) Pan ředitel Rakušan provedl členy ŘV rekonstruovanou školo, seznámil je s historií 

budovy. Členové ŘV pak diskutovali o návrzích aktivit pro MAP IV. Paní Květová vznesla 

požadavek aktivit na podporu nadaných žáků a dále pokračovat jako v MAP II podporou 

řemesel. 

 

 

Ukončeno 12.15 

Zapsala: Jana Švehlová 

 

 

 

 

  


